

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.64/NP/14

1 October 1964

Special Distribution

Sub-Committee on Tariff Negotiating Plan

Original: English

THE BASE DATE AND THE LEVEL OF DUTIES BY REFERENCE TO WHICH
THE 50 PER CENT LINEAR REDUCTION WOULD BE CALCULATED

Communication from Denmark

The following communication has been received from the Permanent Delegate of Denmark.

In my letter of 29 July 1964¹, I notified as Danish base duties in the Kennedy Round the rates applied on 1 July 1964. It appears, however, that a number of other countries have notified¹ as their base duties the rates bound in GATT in cases where these rates exceed the rates applied. In these circumstances I wish to inform you that if such notifications are accepted by the other participating countries, the Danish Government wish that also for Denmark bound rates which exceed the applied rates shall constitute the base duties in the Kennedy Round.

A list of such rates will shortly be submitted to you.

¹Cf. document TN.64/NP/13/Rev.1.

Sous-Comité du plan de négociations tarifaires

DATE DE REFERENCE ET NIVEAU DES DROITS
POUR LE CALCUL DE LA REDUCTION LINEAIRE DE 50 POUR CENT

Communication du Danemark

Le délégué permanent du Danemark a fait tenir au secrétariat la communication ci-après.

Par ma lettre du 29 juillet 1964¹, j'ai fait savoir qu'il y aurait lieu de prendre pour base des négociations Kennedy, dans le cas du Danemark, les droits appliqués dans ce pays au 1er juillet 1964. Il apparaît toutefois qu'un certain nombre d'autres pays ont fait savoir¹ qu'ils prendraient pour base des droits consolidés au titre de l'Accord général, dans des cas où ceux-ci dépassent les droits appliqués. Dans ces conditions, je tiens à vous faire savoir que, si ces notifications sont acceptées par les autres pays participants, le gouvernement danois désire que, dans le cas du Danemark également, les droits consolidés servent de base pour les négociations Kennedy quand ils sont supérieurs aux droits appliqués.

Une liste de ces droits vous sera communiquée sous peu.

¹Cf. document TN.64/NP/13/Rev.1.